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Hacılar Belediye 
Başkanı Av. 
Bilal Özdoğan, 

Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan’ın 
“Cumhuriyet Tarihinin 
En Büyük Sosyal 
Konut Kampanyası’nın 
tanıtım projesinin 
ardından Hacılar’a 
verdiği destekten ötürü 
teşekkür etti. Özdoğan, 
“Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip 
Erdoğan’ın liderliğinde 
Hacılarımızın da yer 

aldığı yüzyılın konut 
projesi ülkemize 
şehrimize ve ilçemize 
hayırlı olsun” dedi.
Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan, Beştepe 
Millet Kongre ve Kültür 
Merkezi’nde düzenlenen 
Cumhuriyet tarihinin 
en büyük Sosyal 
Konut Projesi tanıtım 
tören’inde yaptığı 
açıklama ile Hacılar 
ilçesine de 400 konutun 
müjdesini verdi.

Mülkiyeti Hacılar Belediyesi’ne 
ait Karpuzsekisi Mahallesi’nde 

bulunan 19 adet sanayi arsası 
açık artırma ihale usulü ile 

satıldı. Başkan Özdoğan ihaleden 
elde edilen 91 Milyon 570 Bin 

TL gelirin kentsel dönüşüm 
çalışmasına aktarılacağını belirtti.

HACILAR TARiHiNiN
EN YÜKSEK GELİR İHALESİ

91 MİLYON

570 BİN TL

SANAYİ ARSASI 
SATIŞ İHALESİ 
GERÇEKLEŞTİ

CUMHURBAŞKANI ERDOĞAN’DAN HACILAR’A

400 KONUT MUJDESi
HACILAR’A KENT MÜZESİ
Söz Verdiğimiz 

Bir Proje Daha 

Hayata Geçiyor

KENT MÜZESİ’NDE HACILAR’IN TARİHİ YANSITILACAK
Hacılar Belediye Başkanı Av. Bilal Özdoğan, Kent Müzesi 
inşaatının tüm hızıyla sürdüğünü belirtti. Özdoğan, 
yapılacak müze ile Hacılar’ın geçmişinin gün yüzüne 
çıkacağını söyledi.

Şehit Polis Ahmet Cihan Kilci Kültür Merkezi bünyesinde 
yapımı devam eden kent müzesi çalışmalarını inceleyen 
Başkan Özdoğan, çalışmalar hakkında birim amirlerinden 
bilgi aldı.

28’NCİ SÜTDONDURAN 
KAMPI VE ERCİYES ZİRVE 
TIRMANIŞI YAPILDI

MİLLETİMİZİN AZMİ VE 
KARARLILIĞIYLA YAZILAN 
DESTAN: 15 TEMMUZ

Hacılar Dağcılık ve Kış Sporları Kulübü 
tarafından geleneksel olarak düzenlenen ve 
bu yıl 28’ncisi gerçekleştirilen Sütdonduran 
Kampı ve Erciyes Zirve Tırmanışı başarıyla 
gerçekleştirildi.

Hacılar Belediye Başkanı Av. Bilal Özdoğan, 15 Temmuz 
Demokrasi ve Milli Birlik Günü dolayısıyla bir mesaj 
yayımladı. Başkan Özdoğan mesajında; “Demokrasinin asıl 
sahibinin halkın olduğu gerçeğini bir kez daha gösteren o 
şanlı geceyi unutmayacağız, unutturmayacağız.” dedi.
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15 TEMMUZ 
DEMOKRASİ 
VE MİLLİ 
BİRLİK GÜNÜ
Hacılar Belediye Başkanı Av. Bilal 
Özdoğan, 15 Temmuz Demokrasi ve 
Milli Birlik Günü dolayısıyla bir mesaj 
yayımladı. Başkan Özdoğan mesajında; 
“Demokrasinin asıl sahibinin halkın 
olduğu gerçeğini bir kez daha gösteren 
o şanlı geceyi unutmayacağız, 
unutturmayacağız.” dedi.

Başkan Özdoğan mesajında şu 
ifadelere yer verdi;

“Ülkemizde farklı kurumlara 
yuvalanmış, dış mihraklardan emir 
alan; ruhunu, vatanını ve namusunu 
pazara çıkarmış FETÖ terör örgütü 
mensupları eliyle gerçekleştirilmeye 
çalışılan darbe girişimi, halkın 
vatan sevgisiyle sarılmış iman 
dolu göğsünde eritilmiştir. Aziz 
milletimizin, tarihi boyunca hiçbir 
zorbaya teslim etmediği iradesini 
esir almayı ve insanımızı kendi şer 
emellerine boyun eğdirmeyi planlayan 
bu zalimler, Baş Komutanımız Sayın 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan’ın  çağrısıyla korkusuzca 
meydanlara inen vatandaşlarımıza 
silah doğrultarak acımasızca 
saldırmışlardır. Kendi menfaatleri 
için başkalarının maşası olmayı 
marifet bilen FETÖ terör örgütü ve 
onun işbirlikçileri karşılarında ölüme 
meydan okuyan bir milletin çıkacağını 
hesaplamamışlardır.

Bu vesile ile FETÖ tarafından milli 
iradeye, demokrasiye, ülkemizin birliği 
ve bütünlüğüne karşı gerçekleştirilen 
hain darbe girişimini bir kez daha 
lanetliyor, vermiş oldukları destansı 
mücadele sonrası hayatını kaybeden 
demokrasi şehitlerimize Allah’tan 
rahmet yakınlarına ve milletimize 
sabır, gazilerimize sağlıklı bir ömür 
diliyorum.”

400 KONUT
CUMHURBAŞKANI’MIZ SAYIN RECEP TAYYİP 
ERDOĞAN’DAN HACILAR’IMIZA BÜYÜK MÜJDE

 Hacılar Belediye Başkanı 
Av. Bilal Özdoğan, 
Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan’ın 
“Cumhuriyet Tarihinin 
En Büyük Sosyal 
Konut Kampanyası’nın 
tanıtım projesinin 
ardından Hacılar’a 
verdiği destekten ötürü 
teşekkür etti. Özdoğan, 
“Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan’ın 
liderliğinde Hacılarımızın 
da yer aldığı yüzyılın 
konut projesi ülkemize 
şehrimize ve ilçemize 
hayırlı olsun” dedi.

  Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan, Beştepe 
Millet Kongre ve Kültür 
Merkezi’nde düzenlenen 
Cumhuriyet tarihinin en 
büyük Sosyal Konut Projesi 
tanıtım tören’inde yaptığı 
açıklama ile Hacılar ilçesine 
de 400 konutun müjdesini 
verdi.

Hacılar Belediye Başkanı 
Av. Bilal Özdoğan, 

ilçede değişen çehreye 
TOKİ konutlarıyla ayrı 
bir güzellik katılacağını 
söyledi. Özdoğan, özellikle 
kentsel dönüşüme vurgu 
yaparak ilçede son olarak 
2. etap 4 bloktan oluşan 
152 dairenin geçtiğimiz ay 
yaptığımız ihale neticesinde 
hızla ilerlediğini söyledi. 
Kentsel dönüşümle 
Hacılar’ın çehresinin 
adeta değiştiğini belirten 
Özdoğan, Hacılar ilçesine 
yapılacak 400 konutla 
ilçenin Kayseri’nin 
gözbebeği haline geleceğini 
duyurdu.

Başkan Özdoğan, 
katkılarından dolayı Sayın 
Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan olmak 
üzere Çevre Şehircilik ve 
İklim Değişikliği Bakanı 
Sayın Murat Kurum’a 
önceki dönem bakanlarımız 
Mehmet Özhaseki, Mustafa 
Elitaş, Taner Yıldız ve 
Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Memduh 
Büyükkılıç’a teşekkür etti.

ÇİFTLİK CADDESİ’NDE 2 KM’LİK 
İÇME SUYU HATTI YENİLENİYOR
Hacılar Belediye Başkanı Av. Bilal Özdoğan, 
Çiftlik Caddesi’nde KASKİ tarafından yapılan 2 
km’lik içme suyu yenileme çalışmasını yerinde 
inceledi. Özdoğan ilçede 15 ayrı noktada 
çalışmaların sürdüğünü söyledi.

Çiftlik Caddesi’nde birim amirleriyle 
birlikte çalışmaları yerinde inceleyen Başkan 
Özdoğan, çalışan personele kolaylıklar diledi. 
“Vatandaşlarımız için daha iyi ve kaliteli hizmeti 
sunma adına çalışmalarımız hız kesmeden devam 
ediyor” diyen Başkan Özdoğan şöyle konuştu;

“Çiftlik Caddesi’nde KASKİ tarafından 
yürütülen alt yapı çalışmasıyla vatandaşlarımıza 
daha sağlıklı içme suyu sağlamak adına daha 
önce planladığımız üzere 2 km’lik hattımız 
yenileniyor. Burada hat çekildikten sonra abone 
bağlantıları sağlanacak, sonrasında yine üst yapıya 
geçeceğiz. Altyapı çalışmalarının ardından üst 
yapı çalışmaların hız kesmeden devam edecek. 
İlçemizde 15 ayrı noktada çalışmalarımız 
sürmekte. İlçemizdeki gerek devlet yatırımları 
gerekse büyükşehir ve ilçe belediyesi olarak 
çalışmalarımız hız kesmeden planlandığı üzere 
devam ediyor. Yapılan çalışmalar vatandaşlarımıza 
hayırlı olsun.”
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Şehit Polis Ahmet Cihan Kilci Kültür 
Merkezi’nde Hacılar Belediye Başkanı Av. 
Bilal Özdoğan’ın başkanlığında açık teklif 
usulü ile gerçekleşen ihalede 3 Bin ile 4 Bin 
metrekare arasında değişen 19 adet sanayi 
arsası 91 Milyon 570 Bin TL’ye satıldı.

  Yapılan ihalenin hayırlı olması 
temennisinde bulunan Başkan Özdoğan 
ihale süreci hakkında katılımcılara bilgi 
vererek şöyle konuştu;

    “İhale sürecinin tamamlanmasının 
ardından bölgede alt yapı ve yol çalışmaları 
başladı. Bölgede Ekim sonu itibarıyle 
ham yol çalışması bitmiş olacak, 2023 
sonuna kadar elektrik su ve diğer alt 
yapı çalışmalarımız da tamamlanmış 
olacak. İnşallah çalışmalarımızı bu şekilde 
tamamlayacağız.” Dedi.

       Daha sonra arsa satışı ihalesine geçildi. 
Yapılan ihalede 19 adet sanayi arsası satıldı.

  Hacılar Belediye Başkanı Av. Bilal 
Özdoğan kentsel dönüşüm alanında 
yapılan çalışmaları da yerinde inceleyerek 
çalışmaların tüm hızıyla sürdüğünü belirtti. 
Özdoğan, arsa satışı ihalesinden elde edilen 

gelirin kentsel dönüşüme aktarılacağını 
belirterek şöyle konuştu;

    “Görüldüğü üzere kentsel dönüşüm 
çalışmalarımız hızla devam ediyor. 
Bulunduğumuz alanda 2. etap 4 
bloktan oluşan 152 dairenin geçtiğimiz 
ay yaptığımız ihale neticesinde hızla 
ilerlediğini görüyoruz. Önceki gün 
yaptığımız ihalemizle belediyemizin temin 
ettiği 91 Milyon 570 Bin TL’lik gelir bu 
alandaki çalışmalarımıza aktarılacak. Bu 
manada katkılarından dolayı başta Sayın 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan 
olmak üzere Çevre Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanı Sayın Murat Kurum’a 
önceki dönem bakanlarımız  Mehmet 
Özhaseki, Mustafa Elitaş, Taner Yıldız ve  
Büyükşehir Belediye Başkanımız Memduh 
Büyükkılıç’a teşekkür ediyorum.

      Kentsel dönüşüm bir süreçtir diyen 
Başkan Özdoğan, “Kentsel dönüşümde 
oluşan yapılara kaynak oluşturmak ciddi 
bir çalışma gerektiren bir süreçtir. Yapmış 
olduğumuz ihalemizle finansımızı sağlamış 
durumdayız. Emeği geçen herkese teşekkür 
ederim” dedi.

Mülkiyeti Hacılar Belediyesi’ne ait Karpuzsekisi 
Mahallesi’nde bulunan 19 adet sanayi arsası açık artırma 
ihale usulü ile satıldı. Başkan Özdoğan ihaleden elde edilen 
91 Milyon 570 Bin TL gelirin kentsel dönüşüm çalışmasına 
aktarılacağını belirtti.

Hacılar 
Tarihinin En 

Yüksek Gelir 
İhalesi Yapıldı

91 Milyon 
570 Bin TL

KENTSEL DÖNÜŞÜME
YENİ KAYNAK

ALTYAPI
2023’DE

HAZIR
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KENT
MÜZESİNDE 
HACILAR TARİHİ 
YANSITILACAK
SÖZ VERDİĞİMİZ BİR 
PROJEYİ DAHA HAYATA 
GEÇİRİYORUZ.
Hacılar Belediye Başkanı Av. Bilal 
Özdoğan, Kent Müzesi inşaatının tüm 
hızıyla sürdüğünü belirtti. Özdoğan, 
yapılacak müze ile Hacılar’ın geçmişinin 
gün yüzüne çıkacağını söyledi.

Şehit Polis Ahmet Cihan Kilci Kültür 
Merkezi bünyesinde yapımı devam eden 
kent müzesi çalışmalarını inceleyen Başkan 
Özdoğan, çalışmalar hakkında birim 
amirlerinden bilgi aldı. Özdoğan, kent 
müzesinin Hacılar’ın geçmişini gün yüzüne 
çıkaracağını belirterek şöyle konuştu;

“İlçemize kent müzesi kazandırmanın 
heyecanını yaşıyoruz. Daha önce Şehit 
Polis Ahmet Cihan Kilci kardeşimizin 
adını verdiğimiz kültür merkezimizdeki 
fuaye alanında kısmen sergileyebildiğimiz 
Hacılarımızın kültürüne, geçmişine ait 
görüntüleri burada oluşturduğumuz 
yaklaşık 150 metrekarelik alanı kent 

müzesi haline getiriyoruz. Burada 
Hacılarımızın tarihini, geçmişini, 
kültürünü yansıtmaya çalışacağız. Gerek 
yazılı basın, gerekse geçmişteki kültürel 
yayınları hemşerilerimizin kullandığı 
bir kısım eşyalarla birlikte geçmişimizi 
daha iyi tanıması adına sergileyerek 
vatandaşlarımızın geçmişi tanıması adına 
katkıda bulunmak için çalışmalarımız 
sürmekte. İnşallah yaz sonuna burası 
tamamlanacak. Projelerimiz arasında olan 
kent müzesini inşallah ilçemize en kısa 
zamanda kazandıracağız. Vatandaşlarımız 
Hacılar ile ilgili materyalleri bizlere 
ulaştırmaları halinde burada 
sergileyebiliriz. Emeği geçenlere teşekkür 
ediyorum.” Dedi.

2017 yılında Hacılar 
Kaymakamlığı görevine gelen 
Haluk Sezen emekli oldu. 
Sezen için düzenlenen veda 
yemeğinde duygu dolu anlar 
yaşanırken, Hacılar Belediye 
Başkanı Av. Bilal Özdoğan, 5 
yıla yakın bir süredir görev 
yaptığı kaymakam Sezen 
ile ilçe adına güzel işler 
yaptıklarını belirtti.
 
Hacılar Belediyesi’nin ev 
sahipliğinde Hacılar Kafe & 
Restoran’da düzenlenen veda 
yemeğine Kaymakam Haluk 
Sezen, İncesu Kaymakamı 
Aydın Göçer,  Hacılar Belediye 
Başkanı Av.Bilal Özdoğan, 
KOM Şube Müdürü Ergün 
Aras, Hacılar İlçe Jandarma 
Komutan Vekili Ergin Emir, 
Hacılar İlçe Emniyet Müdür 
Vekili Sami Özcan, daire 
müdürleri, kaymakamlık ve 
belediye çalışanları iştirak etti.
 
Programın açılışında Hacılar 
Kaymakamı Haluk Sezen’in 
görev süresince yaptığı 
çalışmalar slayt eşliğinde 
sunuldu. Daha sonra kürsüye 
gelen Hacılar Belediye Başkan 
Av. Bilal Özdoğan, Kaymakam 
Sezen ile görev süresince 
başarılı işlere imza attıklarını 
belirterek şöyle konuştu;
“Vedalar zordur ama şunu 
biliyoruz ki Kaymakam 
Beyin göreve başladığı Eylül 
2017’den itibaren 5 yıla yakın 
bir süreçte gerçekten el ele, 
omuz omuza verdiğimiz 
sıkıntılı günlerimizin olduğu 
zamanlardan geçtik. Ama el 
birliğiyle tüm sıkıntılarımızı 
aştık. Kaymakam Bey ile her 
zaman eğitim konusunda 
ilçemizdeki çocuklarımız 

için tüm gücümüzle birlik 
içerisinde çalıştık.” Başkan 
Özdoğan,  diğer taraftan 
pandemi sürecini el ele günül 
gönüle atlattıklarını belirterek; 
“Sayın Kaymakamımız 
bizim ağabeyimiz, bir devlet 
büyüğümüz kendisine bundan 
sonraki hayatında başarılar 
diliyorum.” dedi.
 
         Hacılar Kaymakamı 
Haluk Sezen’de Hacılar’a 
geldiği günden bugüne dolu 
dolu 5 yıl görev yaptığını 
belirterek şöyle konuştu. 
“Gerek eğitim gerekse sağlık 
ve güvenlik konularında 
ilçeye her türlü hizmeti 
tüm arkadaşlarımızla 
birlikte sunduk. Fakirimizi 
aç yatırmayacağız dedik 
ve bunu da başardığımızı 
düşünüyorum. Görev 
süremde dolu dolu işler 
yaptığımıza inanıyorum.  
Özellikle eğitim konusunda 
yoğun bir çalışmamız oldu. 
İnşallah benden sonra gelecek 
arkadaşımızda aynı gayretle 
çalışacak.”
 
       Kaymakam’ın  eşi Serap 
Sezen’de yaptığı konuşmada 
eğitim anlamında Hacılar’da 
tüm hayalini gerçekleştirdiğini 
belirterek Hacılar Belediye 
Başkanı Bilal Özdoğan’ın 
eğitime verdiği katkılardan 
dolayı teşekkür etti.
 
    Konuşmaların ardından 
Hacılar Belediye Başkanı Bilal 
Özdoğan Kaymakam Haluk 
Sezen’e plaket ve tablo takdim 
etti.
 
      Veda yemeği, çekilen hatıra 
fotoğrafıyla son buldu.

HACILAR KAYMAKAMI 
HALUK SEZEN EMEKLİ OLDU
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Geçtiğimiz hafta genel 
kurulunu tamamlayan 
HAGİAD yönetimi, Başkan 
Özdoğan’a nezaket ziyaretinde 
bulundu. Ziyarette konuşan 
Başkan Özdoğan, HAGİAD’ın 
Türkiye’nin ekonomik ve 
sosyal gelişmesinde küresel bir 
oyuncu olduğunu belirtti.

Ziyarette konuşan HAGİAD 
Başkanı Fatih Erkan, yapılan 
genel kurulda kendilerine 
destek veren Hacılar Belediye 
Başkanı Av. Bilal Özdoğan’a 
teşekkür etti. Erkan, şöyle 
konuştu;

“HAGİAD olarak yeni 
dönemde inşallah 7 kişilik 
olan yönetim kurulumuzu 
11’e çıkardık. Yeni dönemde 
en büyük amacımız genç 
HAGİAD’lılarla beraber 
ülkemiz adına katma değer 
sağlayacak faaliyet ve 
etkinliklerde bulunup daha 
güzel işler yapmaya gayret 
etmek olacak.”

Hacılar Belediye Başkanı Av. 
Bilal Özdoğan’da ziyaretten 
duyduğu memnuniyeti dile 
getirdi. Özdoğan, HAGİAD’ın 
Türkiye’nin ekonomik ve 
sosyal gelişmesinde küresel bir 
oyuncu olduğunu belirterek 
şöyle konuştu;

“Hacılar Genç İşadamları 
Derneğimizin yeni yönetimine 
hayırlı olsun dileklerimi 
iletiyorum. HAGİAD yıllar 
öncesinden kurulan ilçemize, 
ilimize, ülkemize katkı veren 
bir kuruluş. Bu dönemde 
birçok meslek gurubundan 
insanın yeni yönetimde güzel 
işler yapacağına dair bir 
görüntü oldu. İnşallah bizde 
bundan sonra derneğimizin 
her zaman yanında olacağız. 
Derneğimiz daha güçlü daha 
emin adımlarla ilerliyor. 
Kendilerine başarılar 
diliyorum.”

Ziyarette HAGİAD başkanı 
Fatih Erkan Başkan Özdoğan’a 
günün anısına saat hediye etti.

KURBAN BAYRAMIMIZ
MÜBAREK OLSUN

 Hacılar Belediye Başkanı 
Av. Bilal Özdoğan, Kurban 
Bayramı nedeniyle bir mesaj 
yayımladı.

“Kurban Bayramı’nı bu yıl 
da hep beraber kutlayacak 
olmanın mutluluğunu 
yaşıyoruz. Milli ve dini 
bayramlarımızı birer fırsat 
olarak görerek, bayramların 
arttırdığı hoşgörü, 
yardımlaşma ve dayanışma 
duygularından yararlanarak 
bu kutlu günlerde birlik ve 
beraberliğimizi perçinlemeli, 
barış ve sevgi dolu günler 
geçirmek için elimizden 
geleni yapmalıyız” diyen 
Başkan Özdoğan, mesajında 
şu ifadelere yer verdi;

“Dini bayramlarımızdan 
olan mübarek Kurban 
Bayramı’na milletçe 
ulaşmanın heyecanını 
hep birlikte yaşıyoruz. 
Bayramlar, sevinme günüdür, 
barış günüdür. Bayramlar, 
birlik beraberlik içerisinde 
huzura yürüme günüdür. 
Yardımlaşma, dayanışma ve 
şefkat duygularının zirveye 
ulaştığı mübarek Kurban 
Bayramı’na ulaşmanın 

heyecanı ve mutluluğu 
içindeyiz. Bayramlar, bir 
toplumda millet olmanın, 
omuz omuza olmanın, 
birlik ve beraberlik içinde 
yaşamanın kuvvetlendiği, 
kırgınlıkların giderildiği, 
barış ve hoşgörü gibi 
değerlerin ön plana taşındığı, 
büyük küçük herkesin 
ortak paydada buluştuğu 
özel günlerdir. Birlik ve 
beraberliğimizin simgesi 
olan bu güzel günleri fırsat 
bilerek bu bayram coşkusunu 
elimizin uzandığı her yere 
taşımalı, sevinçlerimizi 
olduğu kadar, keder ve 
acılarımızı da paylaşmalıyız. 
Bu vesileyle tüm İslam 
Alemi’nin mübarek 
Kurban Bayramı’nı en 
kalbî duygularımla kutlar, 
milletçe mutlu bir bayram 
geçirmenizi dilerim.”

Başkan Özdoğan, “ayrıca 
ilçemizde bayramlaşma 
programımızı bayramın 
üçüncü günü saat 17:00’de 
Hacılar Kafe Restoran’da 
yapacağız. Programımıza 
tüm hemşerilerimiz 
davetlidir” dedi.

Hacılar Belediye Başkanı Av. Bilal 
Özdoğan, Yenimahalle Ahmet Yesevi 
Caddesi’nde 4 bin metrekarelik park 
çalışması işinin hızla devam ettiğini belirtti.

   Yeni Mahalle Ahmet Yesevi Caddesi’nde 
ikinci park müjdesini veren Başkan 
Özdoğan, bölgede yapımı devam eden 
çalışmaları yerinde inceledi.

Çalışmalarla ilgili açıklama yapan 
Başkan Özdoğan, vatandaşların talepleri 
doğrultusunda bu bölgeye park çalışması 
yaptıklarını belirterek şöyle konuştu;

“Burada yapılan çalışmalar hızla sürüyor. 
Yaklaşık 4 bin metrekareye yakın park 
çalışmamız olacak. İçerisinde mini futbol 

sahası, çocuk parkı, fitnes alanı, yürüyüş 
yolları ve kamelyaların bulunduğu bir park 
olacak.”

Başkan Özdoğan, bölge halkının 
talepleri doğrultusunda talepleri 
değerlendirdiklerini belirterek; “Bu alanda 
her yaş gurubuna uygun faaliyetler olacak. 
Vatandaşlarımızın hem spor yapabilecekleri 
hem dinlenebilecekleri çeşitli aktivitelerin 
olacağı bir mekan olacak. Burasını 
bölgenin adeta insanların yaşam merkezi 
haline getirmeye çalışıyoruz.” dedi.

Başkan Özdoğan, çalışmaların en kısa 
zamanda tamamlanacağını belirterek 
yapılan çalışmanın hayırlı olması 
temennisinde bulundu.

4.000 m2

YENiMAHALLEYE

PARK

HAGİAD’DAN BAŞKAN ÖZDOĞAN’A ZİYARET
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30 AĞUSTOS ZAFER BAYRAMI KUTLU OLSUN

Hacılar Belediye Başkanı Av 
Bilal Özdoğan 30 Ağustos Zafer 
Bayramının 100. Yılını kutladı. 
Özdoğan, 30 Ağustos, bizleri yok 
etmeye çalışan düşmana karşı birlik 
ve beraberlik ruhuyla gösterilmiş şanlı 
zaferin adıdır dedi.

30 Ağustos Zaferi’nin 100. yıl 
dönümünü büyük bir gurur ve 
coşkuyla kutluyoruz diyen Başkanı 
Özdoğan mesajında şu ifadeleri 
kullandı.

Milletimizin özgürlük ve bağımsızlık 
yolundaki inanç, irade ve kararlılığını 
bütün dünyaya gösterdiği bu zafer, 
Cumhuriyetimizin kuruluşuna giden 
yolun en önemli aşamalarındandır.

30 Ağustos’ta elde edilen bu destansı 
zaferle birlikte, hepimizin ortak mirası 
olan Cumhuriyetimizin temelleri de 
atılmıştır.

30 Ağustos destanı , milletimizin 
neleri başarabileceğinin en güzel 
kanıtıdır ve tarihte eşine az rastlanır 
kanla yazılmış bir zaferdir. Büyük 
Türk milleti ve onun bağrından 
çıkan kahraman askerleri, dün nasıl 
ki Anadolu’da ülkesine, milletine 
ve vatan topraklarına karşı yönelen 
tehditleri bertaraf ettiyse bu günde 
aynı şekilde her tür tehlikeyi ve 
tehdidi yok edebilecek güç ve 
kararlılıktadır.

Bu duygu ve düşüncelerle, başta 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk olmak 
üzere, bu zaferi bize armağan eden 
İstiklal mücadelemizin bütün 
kahramanlarını, ülkemizin ve 
milletimizin bölünmez bütünlüğü 
için canlarını seve seve veren tüm aziz 
şehitlerimizi, kahraman gazilerimizi 
rahmet, minnet ve şükranla 
anıyorum.

Hacılar Belediye Başkanı Av. Bilal Özdoğan, Halit Özkaya 
Kütüphanesinde sona doğru gelindiğini, kütüphanenin 
yapımının tamamlanmasının ardından gençlerin hizmetine 
sunulacağını belirtti.

HALİT ÖZKAYA KÜTÜPHANESİ
GENÇLERİMİZİN HİZMETİNE SUNULACAK

 Yapımı devam eden ve sona gelinen  
kütüphanede incelemede bulunan 
başkan Özdoğan, kütüphanenin 
son derece modern ve konforlu bir 
mekân olacağını söyledi.

     Başkan Özdoğan, Kütüphanenin 
tamamlanmasının ardından 
gençlere yeni bir hizmetin daha 
kazandırılacağını,  amaçlarının 
buradan dünyanın sayılı 
üniversitelerine öğrenci yetiştirmek 
olduğunu söyleyerek şöyle konuştu;

        “ Özkaya ailesinin kıymetli 
evlatları, kardeşi ve kıymetli 
eşinin işbirliği ile Halit Özkaya 
Kütüphanesi’nin inşaatı hızla devam 
ediyor. Çalışmalarda sonu doğru 

yaklaşıldı. İnşallah yeni eğitim 
öğretim yılında kütüphanemiz 
hizmete açılacak burada hem 
kollektif hem de bireysel çalışma 
alanlarının bulunduğu konumu 
itibarı ile hem kadın gençlik 
merkezine yakın olması hem de 15 
temmuz şehitler parkımıza yakın 
olması durumu ile gençlerimiz 
hem ders çalışıp hemde sosyal 
alanlarımızdan faydalanacaklar. 
Burası yaklaşık 1300 metrekarelik 
bir alana son derece modern ve son 
derece konforlu çalışma alanlarının 
bulunduğu öğrencilerimizin gerek 
toplu, gerekse bireysel olarak 
çalışabilecekleri bir kütüphane 
olacak.” dedi.
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Hacılar Dağcılık ve 
Kış Sporları Kulübü 
tarafından geleneksel olarak 
düzenlenen ve bu yıl 28’ncisi 
gerçekleştirilen Sütdonduran 
Kampı ve Erciyes Zirve 
Tırmanışı başarıyla 
gerçekleştirildi.

      Hacılar Dağcılık ve Kış 
Sporları Kulübü (HADAK) 
tarafından organize edilen 
ve bu yıl 28’ncisi düzenlenen 
Sütdonduran Kampı ve 
Erciyes Zirve Tırmanışı, 
Türkiye’nin değişik 
illerinden katılan dağcı ve 
doğa tutkunu sporcular 
ile 2700 metre rakımlı 
Sütdonduran Yaylası’nda 
yapıldı. Etkinliğe AK Parti 
Kayseri Milletvekili İsmail 
Emrah Karayel, Hacılar 
Belediye Başkanı Av. Bilal 
Özdoğan, AK Parti Hacılar 
İlçe Başkanı Ahmet Övüç, 
meclis üyeleri ve sporcular 
katıldı.

Programın açılışında 
konuşan Hacılar Belediye 
Başkanı ve HADAK Başkanı 
Av. Bilal Özdoğan, kampın 
Erciyes’in ve Hacılar’ın 
tanıtımında büyük etken 
olduğunu belirterek şöyle 
konuştu;

“28 yıldır yapılan faaliyete 
güzellikler katmak adına 
HADAK sporcularımız her 
yıl faaliyetten önce 1 hafta 
kampa alınarak dağcılıkla 
ilgili bilgi sahibi oluyor. 
Burada her türlü faaliyet 
bulunmakta. Sporcularımız 

gerek dağcılık gerekse 
doğa şartlarına uyum 
sağlama fırsatı buluyor. 
Etkinliğimizde bu yıl 
şehir içi ve dışından 60 
sporcumuz bulunuyor. 
Yine zirve tırmanışımıza 
30 sporcumuzla katılım 
sağlanacak. Yapılan 
etkinlikle gerek Erciyemizin 
gerekse Hacılarımızı dünya 
çapında tanıtma fırsatı 
buluyoruz. Emeği geçenlere 
teşekkür ederim.”

AK Parti Kayseri Milletvekili 
İsmail Emrah Karayel’de 
üniversite yıllarında Erciyes 
Kapı’dan zirve tırmanışı 
yaptığını belirterek, özellikle 
kış dağcılığına ilgisi 
olduğunu belirtti. Karayel 
kamp etkinliklerinin oldukça 
güzel geçtiğini söyleyerek 
iklim şartları uygun oldukça 
dağcıları Erciyes’e kamp 
yapmaya davet etti. Karayel, 
Hacılar Belediye Başkanı 
Bilal Özdoğan’a dağcılara 
konforlu bir kamp ortamı 
oluşturduğu için teşekkür 
ederek, sporculara başarılar 
diledi.

     Erciyes Dağı’nın zirvesine 
çıkmak için Sütdonduran 
Yaylası’nda buluşan 
sporcular, 31 Temmuz 
sabahı saat 02.00’da başlayan 
tırmanışı saat 15.00’da zirve 
ile sonlandırdı. Her yıl 
olduğu gibi bu yılda zirvede 
şehitler için saygı duruşu ve 
İstiklal Marşı okunarak dua 
edildi.

BAYRAM HAZIRLIKLARI
TAMAMLANDI

Hacılar Belediye Başkanı Av. Bilal 
Özdoğan, yaklaşan Kurban Bayramı 
öncesinde ilçede tüm hazırlıkların 
tamamlandığını söyledi. Özdoğan, 
vatandaşların huzur içerisinde bir bayram 
geçirmesi için ekiplerin bayram boyunca 
çalışmaya devam edeceklerini belirtti.

“Dini bayramlarımızdan olan mübarek 
Kurban Bayramı’na milletçe ulaşmanın 
heyecanını hep birlikte yaşıyoruz” diyen 
Başkan Özdoğan Kurban Bayramı 
dolayısıyla ilçede tüm hazırlıklarının 
tamamlandığını kaydetti.

“Temizlik, zabıta ve veteriner hizmetleri 
bayram boyunca aksamadan devam 
edecek” diyen Başkan Özdoğan, 
“Vatandaşlarımız, Fen İşleri 
Müdürlüğümüzün 442 37 77 no’lu 
telefonuna kurban bayramı boyunca 
ulaşabilirler.” Dedi.

Kurban Bayramı’nda mezar ziyaretlerini 
yapmak isteyen vatandaşlar için ilçe 
mezarlığında çevre düzenleme ve temizlik 
çalışmalarının da yapıldığını belirten 
başkan Özdoğan, bayram öncesinde 
vatandaşların temiz bir ortamda kabir 

ziyaretlerini yapabilmeleri adına ilçe 
mezarlığında yabani ot ve temizlik 
çalışmalarının düzenli bir şekilde 
yapıldığını hatırlattı. Özdoğan, bu manada 
vatandaşlar tarafından yoğun bir şekilde 
ziyaret edilen ilçe mezarlığında temizlik 
çalışması sürekli yapılmakta bu bayramda 
da vatandaşların temiz bir ortamda kabir 
ziyaretlerini yapabileceklerini söyledi.

Başkan Özdoğan, ilçe genelindeki tüm 
camilerde, iç ve çevre temizlik ile genel 
bakım çalışmasının da yapıldığını belirtti.

Hacılar Belediyesi Temizlik İşleri 
Müdürlüğü bünyesinde ilçe genelindeki 
camilerin temizliğini yapmak için kurulan 
cami temizleme ekibi, camilerin içleri ve 
cami çevresi temizliği ile bahçe bakımını 
yaparak vatandaşların temiz bir ortamda 
ibadetlerini yapması için çalışmaların 
tamamlandığını belirtti.

Başkan Özdoğan, “ayrıca ilçemizde 
bayramlaşma programımızı bayramın 
üçüncü günü saat 17:00’de Hacılar Kafe 
Restoran’da yapacağız. Programımıza tüm 
hemşerilerimiz davetlidir” dedi.

28’NCİ SÜTDONDURAN KAMPI VE 
ERCİYES ZİRVE TIRMANIŞI YAPILDI



TEMMUZ- AĞUSTOS- EYLÜL 2022Biz Çalışacağız, Hacılar Kazanacak 8

Hacılar Belediye Başkanı 
Av. Bilal Özdoğan 2022 
yılı ilk 8 ay içerisinde 
65 bin metrekare parke 
çalışması yapıldığını 
belirterek yılsonuna kadar 
bu sayıyı 165 bin metrekare 
olarak tamamlamayı 
hedeflediklerini söyledi.
 İlçe genelinde yapılan kilitli 
parke yol yapım çalışmaları 
ile daha konforlu bir yaşam 
sunduklarını belirten 
Özdoğan şöyle konuştu;
“Kilitli parke yol yapım 
çalışmalarımızı tüm 
hızıyla sürdürüyoruz. 
İlçe genelinde birçok 
noktada çalışmalarımız 
devam ediyor. Bu zamana 
kadar toplamda 65 bin 
metrekare parke çalışması 
gerçekleştirdik, yılsonunda 
165 bin metrekare yol 
çalışmasını tamamlamayı 
hedefliyoruz. Bundan 
sonraki çalışmalarda yine 
ekiplerimizle birlikte 

yaptığımız değerlendirmede 
planladığımız üzere 
çalışmalarımızı bu yaz 
içerisinde hem parke hem 
de asfalt çalışması olarak 
eksik gördüğümüz yerleri 
tamamlayacağız. Gerek 
fen işleri gerekse imar 
müdürlüğü birimimizle 
koordineli bir şekilde 
çalışmalarımız sürmektedir. 
Hacılarda insanımızın 
tüm alanlarda yaşam 
konforlarını artırmak 
adına tüm noktalara 
ulaşmayı hedefliyoruz. 
İnsanımızın rahatı için 
tüm ekiplerimizle gayretli 
çalışmalarımız sürmektedir. 
Yapılan çalışmalarda emeği 
geçenlere teşekkür ederim.”
Çalışmaları yerinde 
inceleyen Başkan Özdoğan 
burada vatandaşlarla sohbet 
etti. Çevredeki vatandaşlarda 
yapılan çalışmalardan ötürü 
Başkan Özdoğan’a teşekkür 
ettiler.

BEĞENDİK MAHALLESİNE 
8 BİN METREKARE KİLİTLİ 
PARKE ÇALIŞMASI

165.000 m2

BU YIL HEDEFİMİZ

KİLİTLİ PARKE YOL YAPMAK
HACILAR’DA YOLLAR YENİLENİYOR

Hacılar Belediye Başkanı Av. Bilal 
Özdoğan, Yediağaç Mahallesi 
Çiftlik Caddesi’nde yapımı 
devam eden çalışmaları yerinde 
inceledi. Başkan Özdoğan KASKİ 
ve KCETAŞ’ın çalışmalarını 
tamamlandıktan sonra bölge 
halkının modern bir yola sahip 
olacağını belirtti.

Çiftlik Caddesi’nde KASKİ 
ve KCETAŞ ekiplerinin 
çalışmalarını yerinde inceleyen 
Başkan Özdoğan, yapılan 
çalışmaların Hacılar ilçesine 
hayırlı olmasını diledi. Özdoğan, 
yaklaşık 1,5 kilometrelik yolda 
KASKİ’nin içme suyu şebekesini 
yenilediğini, elektrik şirketinin 
de elektrik hatlarını yer altına 
eş zamanlı olarak aldıklarını 
belirterek şöyle konuştu;

“Çiftlik Caddesi üzerinde haziran 
sonu itibarı ile başladığımız 

KASKİ’nin içme suyu hattının 
yenilenmesi çalışması devam 
ediyor. Buradaki çalışmalarımız 
yüzde 90 seviyesine geldi. Aynı 
zamanda KCETAŞ tarafından 
elektrik hatlarının yer altına 
alınması çalışması da eş 
zamanlı olarak devam etmekte. 
Çalışmalar tamamlandıktan 
sonra son derece modern bir 
yola kavuşmuş olacağız. Alt yapı 
çalışmalarımız tamamlanmasıyla 
birlikte üst yapı çalışmalarımızı 
da hızla tamamlayacağız.”

Başkan Özdoğan doğalgaz 
çalışmasıyla ilgili vatandaşlara 
üst yapı çalışmalarına 
başlanılmadan abonelik 
bağlantıları için müracaatlarını 
yapmaları noktasında hassasiyet 
beklediklerini söyledi. Başkan 
Özdoğan çalışmalarda emeği 
geçenlere teşekkür etti.

ALTYAPI
TAMAMLANIYOR

ÇİFTLİK
CADDESİNDE

Hacılar Belediye Başkanı Av. Bilal 
Özdoğan, Beğendik Mahallesi’ne 
yapılan parke çalışmalarını 
yerinde inceledi. Özdoğan, yapılan 
çalışma ile 1 km’lik yolda 8 bin 
metrekarelik parke çalışması 
ile yolun daha kullanışlı hale 
geleceğini söyledi.

Birim amirleri ile birlikte Beğendik 
Mahallesi Seda Sokak’ta yapılan 
parke çalışmalarını yerinde 
inceleyen başkan Özdoğan, yol 
çalışmasının tamamlanmasıyla 
birlikte bölgedeki vatandaşların 
yağışlar sonrasında daha az 
etkileneceklerini belirterek yolun 
daha konforlu hale geleceğini 
söyledi. Özdoğan şöyle devam etti;

“Beğendik Mahallesi Seda 
Sokak’taki parke çalışmalarını 
incelemek üzere ekibimizle 
birlikte sahadayız. Seda Sokak 1 
km’lik bir hat ve yaklaşık 8 bin 
metrekarelik bir parke çalışması 
uygulanacak. Burada var olan yolu 
genişletiyoruz, hem de her yağış 
sonrasında vatandaşlarımızın 
sıkıntılarını bertaraf etmek adına 
yapılan bir çalışma. Ayrıca burada 
yolumuzu da genişletiyoruz.”

Başkan Özdoğan, yapılan 
çalışmanın mahalleye giriş 
çıkışlar için önemli bir çalışma 
olduğunu hatırlatarak, “İnşallah 
bundan sonraki yağışlarda 
vatandaşlarımızın mağduriyetini 
gidermiş olacağız, genişleyen yol 
ile birlikte bu bölgede çalışan 
ekiplerimiz rutin faaliyetlerini de 
rahatlıkla yapabilecekler.” dedi.
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Hacılar’da imar yolu 
çalışmaları sürüyor. Hacılar 
Belediye Başkanı Av. Bilal 
Özdoğan, 2022 yılının 8 
aylık döneminde vatandaşa 
daha iyi hizmet verilmesi 
amacıyla 5 kilometrelik imar 
yolu açıldığını, çalışmalarının 
yılsonuna kadar süreceğini 
belirtti.

Başkan Özdoğan Fen 
İşleri Müdürlüğü’nün 
çalışmalarıyla alakalı yaptığı 
açıklamada yapılan her işin 
Hacılar ilçe halkına daha 
iyi hizmet verebilmek adına 
yapıldığını söyledi. Özdoğan, 
ilçede gerçekleştirilen gerek 
yol yapım çalışmaları gerekse 
üst yapı çalışmalarıyla ilçe 
halkına daha iyi hizmet 

verebilmek için 2022 yılını 
dolu dolu geçirdiklerini 
belirtti.

Başkan Özdoğan, “2022 
yılında ilçemiz genelinde 
toplamda 5 kilometrelik 
imar yolu, imar planına göre 
açılmıştır ve çalışmalarımız 
yılsonuna kadar devam 
edecektir. Amacımız her 
zaman vatandaşlarımızın 
daha konforlu ve güzel 
alanlarda yaşayabilmesi. 
Bunun içinde bütün 
gücümüzle hizmet etmeye 
gayret edeceğiz. İlçemizde 
bozulan yolların yapımı 
için asfalt ve kilitli parke yol 
çalışması işleri de aralıksız 
sürecek.”dedi.

HACILAR’DA İMAR YOLU ÇALIŞMALARI SÜRÜYOR

Hacılar Belediyesi’nin ev 
sahipliğinde bu yıl ikincisi 
düzenlenen Birlik ve Beraberlik 
Gecesi büyük bir coşkuyla 
yapıldı. Ünlü sanatçı İsmail 
Altunsaray’ın verdiği konserde 
Hacılar halkı unutulmaz bir 
gece yaşarken, Büyükşehir 
Belediye Başkanı Memduh 
Büyükkılıç Başkan Özdoğan’a 
hizmet için yapacağı 
çalışmalarda açık çek verdi.

              Hacılar Cumhuriyet 
Meydanı’nda gerçekleştirilen 
geceye Vali Gökmen Çiçek, 
MHP Genel Başkan Yardımcısı 
İsmail Özdemir, AK Parti 
Milletvekili İsmail Emrah 
Karayel, MHP Milletvekili Baki 
Ersoy, Büyükşehir Belediye 
Başkanı Memduh Büyükkılıç, 
MHP İl Başkanı Adnan 
İncetoprak, Hacılar Belediye 
Başkanı Av. Bilal Özdoğan, 
AK Parti Hacılar İlçe Başkanı 
Ahmet Övüç, MHP Hacılar 
İlçe Başkanı Mustafa Baloğlu, 
Şanlıurfa Büyükşehir Belediyesi 
Kültür ve Turizm Daire Başkanı 
Niyazi Kocadağ, KAYSO 
Meclis Başkanı Abidin Özkaya, 
HAGİAD Başkanı Fatih Erkan, 
Kayseri Gazeteciler Cemiyeti 
Başkanı Metin Kösedağ katıldı.

       Gecenin açılış konuşmasını 
yapan Hacılar Belediye 
Başkanı Av. Bilal Özdoğan, 
Kayseri denince akla birlik ve 
beraberlik geldiğini belirterek 
şöyle konuştu; “Hacılarımızda 
1970’lerde başlayan 
sanayileşme ile bugün dünyada 

marka haline gelmiş sanayi 
kuruluşlarımızın ilk 500’lerde 
olduğunu görmekteyiz. Bizde 
birliğimize, beraberliğimize ve 
dayanışmamıza yakışır, Hacılar 
Belediyesi olarak ilçemize 
hizmetkar olmaya spordan 
sağlığa, eğitimden kültüre 
ne varsa gerek devlet gerekse 
Büyükşehir Belediyemizin 
yatırımları ile ilçemize 
çalışmalar yapmaya devam 
etmekteyiz.”

Başkan Özdoğan, Hacılar 
İlçesi’nin birliğin beraberliğin 
sembolü olduğunu belirterek 
bu yıl sonunda dört ayrı açılışın 
yapılacağının müjdesini verdi.

Daha sonra konuşan Şanlıurfa 
Büyükşehir Belediyesi Kültür 
ve Turizm Daire Başkanı 
Niyazi Kocadağ, Hacılar’da 
bulunmaktan duyduğu 
memnuniyeti dile getirdi. 
Kocadağ Kayseri halkı ile 
her geçen gün bağlarının 
güçlendiğini belirterek, Urfa 
müzik topluluğunun dünya 
çapında tanınır hale geldiğini 
söyledi.

Büyükşehir Belediye Başkanı 
Memduh Büyükkılıç’da 
Hacılar Belediye Başkanı Bilal 
Özdoğan’la uyumlu bir çalışma 
içerisinde olduklarını söyledi. 
Büyükkılıç, Başkan Özdoğan’a 
“İlçe için ne gerekiyorsa vermek 
için açık çek veriyorum, kendisi 
ilçesi adına büyük bir gayretle 
çalışmaktadır.” dedi.

    MHP Kayseri Milletvekili 
Baki Ersoy’da, Hacılar halkıyla 
bir arada olmaktan duyduğu 
memnuniyeti dile getirdi. Ersoy, 
Hacılar halkının çalışkanlığına 
dikkat çekerek hayırseverlikte 
örnek olduğunu söyledi.

Gecede konuşan Vali Gökmen 
Çiçek’de, Hacılar Belediye 
Başkanı Bilal Özdoğan’ın 
Hacılar için gayretle çalıştığını 
belirterek, Hacılar insanın milli 
bir millet olduğunu söyledi.

Konuşmaların ardından gecede 
ilk olarak sanatçı Mustafa Örs, 
müzik dinletisi gerçekleştirdi.

Daha sonra Şanlıurfa 
Büyükşehir Belediyesi Urfa 
Ahengi Müzik Topluğu 
ekibi Hacılar halkına 
unutulmaz bir gece yaşattı. 
Sanatçılar Urfa yöresine ait 
eserleri seslendirirken, Urfa 
türkülerinin yankılandığı 
Hacılar’da vatandaşlar doyasıya 
eğlendi.

Birlik ve Beraberlik Gecesi’nde 
Hacılar halkıyla bir araya 
gelen ünlü sanatçı İsmail 
Altunsaray’da unutulmaz 
bir gece yaşattı. Usta sanatçı 
Neşet Ertaş’ında türkülerini 
seslendiren Altunsaray, 
Hacılar’da olmaktan büyük 
bir memnuniyet duyduğunu 
belirtti.

Hacılar Belediye Başkanı Bilal 
Özdoğan’da Altunsaray’a gecede 
çiçek takdim etti

BİRLİK 
BERABERLİK 
GECESİNDE 
BULUŞTU

HACILAR

BÜYÜKKILIÇ’DAN BAŞKAN ÖZDOĞAN’A 
HİZMET İÇİN AÇIK ÇEK
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BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKANIMIZ MEMDUH BÜYÜKKILIÇ:

Hacılar İlçesi’nde 
her yıl geleneksel 
olarak düzenlenen 
Bayramlaşma Programı, 
Bayramın üçüncü 
günü gerçekleştirildi. 
Bayramlaşma 
programı Etkinliğine 
telekonferans ile 
bağlanan Büyükşehir 
Belediye Başkanı 
Memduh Büyükkılıç 
konuşmasında “Bilal 
başkanım ilçemizin 
gelişmesi için gayretle 
çalışıyor, kendisi bizim 
gurur kaynağımız” 
dedi.
             Hacılar Kafe Restoran’da düzenlenen 
ve yoğun bir katılımla gerçekleşen 
bayramlaşma törenine önceki dönem 
Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı ve Ak 
Parti Kayseri Milletvekili Taner Yıldız, 
Ak Parti Kayseri Milletvekili Hülya 
Atçı Nergis, 21. dönem MHP Kayseri 
milletvekili Hamdi Baktır, Hacılar Belediye 
Başkanı Av. Bilal Özdoğan, Ak parti Hacılar 
ilçe Başkanı Ahmet Övüç, Milliyetçi 
Hareket partisi Hacılar ilçe başkanı Mustafa 
Baloğlu, Esnaf ve Sanatkarlar Kredi Kefalet 
Kooperatif Başkanı Mustafa Alan, Kayso 
Meclis Başkanı Abidin Özkaya, İncesu OSB 
Başkanı Hacı Ali Baktır, Belediye Meclis 
Üyeleri, iş adamları ve vatandaşlar katıldı.

           Bayramlaşma töreninde, konuşan 
Hacılar Belediye Başkanı Av. Bilal Özdoğan, 
tüm Kayseri halkının ve Müslüman 
aleminin bayramını tebrik ederek, 
“Belediye olarak bu bayramda da ilçemiz 
adına gayretle çalıştık. 1. Günden itibaren 
40 personel ve 20 araçla bir çok noktada 
çalışmalarımız sürdürülmektedir. Şu ana 
kadar ilçemizde herhangi bir olumsuzluk 

olmadı” dedi. Özdoğan ilçemize gerek 
devlet gerekse büyükşehir yatırımlarının 
sürdüğünü belirterek “sağlıktan spora tüm 
alanlarda yatırımlarımız ve çalışmalarımız 
devam etmekte, inşallah bu yıl sonunda 4 
açılış yaparak vatandaşımıza en iyi hizmeti 
verme gayretindeyiz.” dedi.

         Özdoğan, “amacımız ilçemize var 
olan güzelliklere güzellikler katarak 
2023 yolunda yerel yönetimler olarak 
inşallah bu seçimde de daha önceki alınan 
oylardan üzerine ekleyerek çalışmalarımızı 
sürdürmeye devam edeceğiz.” dedi.

          Daha sonra telekonferansla 
bayramlaşma programına katılan 
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Memduh 
Büyükkılıç’da tüm Kayserililerin bayramını 
tebrik ederek, “Hacıların hayırseverlikle 
akla geldiğini, Bilal başkanım ilçemizin 
gelişmesi için gayretle çalışıyor, kendisi 
bizim gurur kaynağımız, ilçemiz için güzel 
işler yapıyor, kendisine teşekkür ediyorum.” 
dedi.

        Daha sonra konuşan Ak parti 
milletvekili Hülya Atçı Nergis’de tüm 
Kayseri halkının bayramını tebrik ederek, 
“Hacılar ilçemiz Kayserimizin göz 
bebeği bizim baş tacımız. Burada gerek 
işadamlarımız gerekse yatırımcılarımız ve 
hayırseverlerimiz her zaman yanımızdalar.” 
dedi.

      Son olarak kürsüye gelen önceki dönem 
Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı ve Ak 
Parti Kayseri Milletvekili Taner Yıldız’da 
tüm Kayseri halkının bayramını tebrik etti. 
Hacılar halkımız hayırseverliği, cömertliği 
ve birbirine tutkunluğu ile gerçekten örnek 
olan bir ilçemiz diyen Yıldız, Bal Ligi’ne 
yükselen Hacılar Erciyessporspor’u tebrik 
ederek “İnşallah başarılarının devamını 
yükselterek devam ettirecek. Buna 
inancımız tamdır, biz her zaman onların 
yanındayız.” dedi. Yıldız, “Hacıların her 
sokağında her yapısında her projesinde 
mutlaka Ankara’da bitirilmesi gereken 
bir durum varsa bunu tüm milletvekili 
arkadaşlarımız ile canla başla takip etmeye 
hazırdır.” dedi.

       Konuşmaların ardından program 
bayramlaşma ile son buldu.

BiLAL BAŞKAN BiZiM 
GURUR KAYNAĞIMIZ
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BAŞKAN BİLAL ÖZDOĞAN: 
ERCİYESSPORUMUZU 
BAL LİGİNDE DAHA 
GÜÇLÜ YAPACAĞIZ

HACILAR 
ERCİYESSPOR 

VE TSS TURİZM 
ORGANİZASYON 

ARASINDA 
SPONSORLUK 

ANLAŞMASI 
İMZALANDI

Hacılar Erciyesspor Kulübü ile TSS 
Turizm Organizasyon arasında 
düzenlenen tören ile sponsorluk 
anlaşması imza altına alındı. 
Törende konuşan Hacılar Belediye 
Başkanı Av. Bilal Özdoğan, “Hacılar 
Erciyessporumuzu Bal Ligi’nde daha 
emin adımlarla, daha güçlü yapma 
gayretindeyiz” dedi.

Hacılar Fevzi Mercan Stadyumu’nda 
gerçekleştirilen sponsorluk anlaşması 
imza törenine Hacılar Belediye Başkanı 
Av. Bilal Özdoğan, Gençlik Spor İl 
Müdürü Ali İhsan Kabakcı, ASKF 
Başkanı Mutlu Önal, Erciyes Üniversitesi 
Beden Eğitimi ve Spor Yüksek Okulu 
Dekan Yardımcısı Doç. Dr. Serkan 
Sucan, Hacılar Erciyesspor Futbol 
Şube Sorumlusu Halit Aysu, Futbol 
İl Temsilcisi Mehmet Yücel, Hacılar 
Erciyesspor Antrenörü Tanju Alan ve 
yöneticiler katıldı.

Sponsorluk hakkında bilgiler veren TSS 
Turizm Organizasyon ve Erciyes Yüksek 
İrtifa Kamp Merkezi sahibi Serkan Çeri, 
Hacılar Erciyesspor’a sponsor olmaktan 
gurur duyduklarını belirterek şöyle 
konuştu;

“Hacılar Erciyesspor bizim için 
önemli bir marka, bunun sebebi 
yüksek irtifa kamp merkezimize en 
yakın ilçe ve 3 yıldır çalışmalarını 
sürdürdüğümüz yüksek irtifa kamp 
merkezini bu sene istediğimiz 
seviyeye getirdik ve artık süper lig 
takımlarını buraya getiriyoruz. Süper 
Lig takımları Hacılar Erciyesspor’un 
sahasından da faydalanacak ve Hacılar 
Erciyesspor Kulübünü de tanıyacaklar. 
Hedeflerimizin arasında zaman zaman 
hazırlık maçı yapıp Hacılar’ı ve Erciyes’i 
Türkiye gündemine taşımak istiyoruz. 
Bu sponsorluk anlaşması için bize 
destek veren Belediye Başkanımız Bilal 
Özdoğan’a çok teşekkür ediyoruz.”

Hacılar Erciyesspor Futbol Şube 
Sorumlusu, TSS şirketine yapmış olduğu 
sponsorlukla ilgili teşekkür ederek 
“Hacılar Erciyesspor’un inşallah bu 
zamana kadar hedefleri vardı. Bundan 
sonra da çeşitli organizasyonlarla 
beraber daha iyi hedeflere koşacağız. 
Hacılar Erciyesspor’un bu seviyeye 
gelmesinde Bilal başkanımızın 
çok büyük emekleri var. Kendisine 
teşekkür ediyoruz. Bundan sonra 
inşallah kulüp olarak daha iyi olacağız. 
Sponsorluk anlaşmamızın duyurulması 
ile beraber kendi potansiyelimizle 
sanayici ve iş adamlarımızla Hacılar 
Erciyesspor’umuza daha çok sahip 
çıkacaklarına inanıyoruz” dedi.

Törende konuşan Hacılar Belediye 
Başkanı Av. Bilal Özdoğan’da Hacılar 
tarihinde önemli bir gün olarak 
nitelendirdiği konuşmasında şu ifadelere 
yer verdi;

“Spor camiasında kendini ispatlamış, 
kanıtlamış büyük bir şirketin sponsorluk 
desteğiyle Hacılar Erciyessporumuz BAL 
Ligi’nde daha emin daha güçlü adımlar 
atma yolunda çok büyük bir güne şahit 
oluyoruz. Amatör camiayla her zaman 
iç içeyiz. Amatör camiaya gönül veren 
herkes sağ olsun. Bizlerde öncelikle 
amatördeki var olan güzelliklere güzellik 
katmak istiyoruz. Tabi ki kulübümüzün 
başarılı olması da önemli. Bizim 
hedeflerimizden birisi BAL Ligi’nde 
daha yukarılarda olmak. İmza altına 
aldığımız sponsorluk ile gerek Hacılar’ın 
gerekse Kayseri’mizin ve Erciyes’imizin 
tanıtımına çok büyük katkıları olacak” 
dedi.

Konuşmaların ardından taraflarca imza 
atıldı.
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Hacılar Ortaseki Bölgesi yılın her 
mevsiminde doğa etkinliği yapmak 
mümkün. Hacılar Belediye Başkanı 

Av. Bilal Özdoğan doğa ile iç içe 
eşsiz bir ortamda vakit geçirmek, 
spor yapmak isteyen vatandaşları 

Ortaseki’ye davet etti.

HACILAR ORTASEKi
DOĞASEVERLERİ BEKLİYORHacılar'ı kesfet

Başkan Özdoğan Ortaseki 
bölgesinin gerek sonbahar gerekse 
yaz aylarında ayrı güzelliklere sahip 
bir bölge olduğunu ifade ederek 
şöyle konuştu;

“İlçemiz Ortaseki Mevkii, Tarım 
ve Orman Bakanlığı tarafından 
oluşturulan seyir terasları, 
yürüyüş yolları ve bisiklet parkuru 
sayesinde insanlarımız şehrin 
gürültüsünden uzak doğayla 
iç içe zaman geçirebilecek bir 
mekân. Her mevsim farklı renk 
ve güzelliğiyle kendini ortaya 
koyan Ortaseki Ormanları, Orman 
Bölge Müdürlüğü’nün eko turizm 
projesi kapsamında yapılan 
yönlendirme ve tanıtım tabelaları, 
yağmur barınakları, seyir terasları, 
yürüyüş yolları sayesinde bölgeye 

turizm açısından da ayrı bir değer 
kazandırmaktadır. Bizde belediye 
olarak yaptığımız farklı etkinliklerle 
bu bölgemizi gerek Kayseri gerekse 
tüm dünyaya tanıtmaya çalışıyoruz. 
Bu bölgeye son zamanlarda yerli 
ve yabancı turistlerin geldiğini 
biliyoruz. Doğal güzellikler 
açısından oldukça zengin bir 
konuma sahip olan Ortasekimiz 
özellikle fotoğraf çekimine, doğa 
yürüyüşüne ve kamp kurmaya 
uygun bir alan. Bu eşsiz doğal 
güzelliğe tüm vatandaşlarımızı 
davet ediyorum.”

Başkan Özdoğan, yapımı planlanan 
çadır kamp alanları sayesinde 
bölgenin iç ve dış turizmde söz 
sahibi olunmasını hedeflediklerini 
de sözlerine ekledi.

kayseri
bir


